
Zápis ze schůze Školské rady ZŠ Bystřice 

 
18. října 2012 

 

 

Začátek 17,00 hod 

 

 

Přítomni: Jitka Dušková, Jitka Hendrychová, Bohumil Ježek, Miluše Koubová, Tomáš 

Krampera, Hana Lhotáková, Teodor Máca, Daniel Štěpánek, Dana Zemková, 

 

Host: Vladimír Chramosta 

 

 

Určení zapisovatele: Bohumil Ježek 

 

1.Uložení archivu Školské rady 

 

Usnesení č.1  z 18.10. 2012 

Archiv Školské rady bude uložen v ZŠ Bystřice 

       pro   9  

       zdržel se  0 

 

 

 

2. Jednací řád 

 

Usnesení č.2  z 18.10. 2012 

Školská rada schvaluje jednací řád Školské rady ve znění předneseném paní Jitkou 

Hendrychovou, které je v souladu s platným zněním Školského zákona.  

       pro   9  

       zdržel se  0 

 

 

3. Byla zřízena e-mailová adresa Školské rady – radaskoly.bystrice@seznam.cz. Adresa bude 

zveřejněna na webu školy a v Hlasu Bystřice. 

 

 

4. Výroční zpráva ZŠ Bystřice za školní rok 2011/2012 

 Chramosta – Zpráva vyplývá ze Školského zákona. Předkládá se inspekci, je pro  

učitele a rodiče. Bude vyvěšena na webu školy. 

 Štěpánek – Projednává a schvaluje ji zřizovatel. 

 Krampera – Je příliš strohá. Nelze se jí pochlubit.  

Koubová - Naplněnost tříd, možné spojení šestých tříd  

Hendrychová - Školní klub 

 

 Chramosta – v lednu se bude vytvářet mapa školy. 

 Krampera – špatný prospěch žáků 2. stupně z jazyků 

 

 



 

Usnesení č.3  z 18.10. 2012 
Školská rada schvaluje Výroční zprávu ZŠ Bystřice za školní rok 2011/2012  

        

pro   9  

       zdržel se  0 

 

 

5. Rozpočet ZŠ Bystřice na rok 2013 

 Chramosta – oplocení areálu podél rybníka – uzavření areálu 

 Štěpánek – informace o vytápění školy – výměna kotle 

 Krampera – vymáhání škod za poničené věci na žácích, Chramosta – téměř nelze,  

nedaří se vymáhat, maximálně 10 000 Kč za rok 

 Krampera – dotaz na pozemek paní Chotašové – nedohoda o ceně 

            Chramosta – informace o chybějících prostředcích na mzdové náklady v důsledku       

                        poklesu sumy příspěvků na žáka s ohledem na nízký počet žáků ve třídách        

Doporučení 

Školská rada doporučuje zřizovateli školy schválit navýšení finančního příspěvku škole tak, 

aby zatím nebylo nutné přistupovat ke slučování tříd a jiným opatřením s možnými 

nepříznivými dopady na kvalitu výuky a žáky. 

 

6. Informace o zkrácení polední přestávky  

 

7. Požadavky Školské rady na vedení školy na příští jednání  

 - předložit ke schválení Školní řád ZŠ Bystřice 

 - předložit Klasifikační řád 

 

Diskuse: 

 Hendrychová – Nespokojenost s novými webovými stránkami školy – vzhled,  

aktuálnost 

 Chramosta – Informace o chystané volbě nové předsedkyně SRPDŠ 

 Štěpánek – zřizovatel vykonal kontrolu hospodaření školy – bez závad 

  prezentace nástavby zamýšlených nových prostor nad školní jídelnou 

 

 

Konec: 19,25 hod 

 

Příští jednání: konec ledna 2013  

 


